



## Protokoll Ultuna Studentkårs styrelsemöte 2022

§§ - 576 - 591

Datum: 2022-11-28 kl. 16:15

Plats: Eken och Zoom

**Kallade:** Jakob BÆSK Larsson, Nathalie RADIAUNT Navarrete, Felix Enderborg, Adam Lagerfelt, Alma Christensson, Charlotte Borgqvist, Magnus ALAN MOLIÈRE Hammargren, Irma BONITET Sjöberg, Alice PEPSINUM Johnn,  
**Adjungerade:** Inspektor Anna Wistedt, Proinspektor Cecilia ALMA Mark-Herbert,

- § 576 **Mötet öppnas**  
*Mötet öppnas*
- § 577 **Val av mötesordförande**  
*Ständig ordförande: BÆSK - GODKÄNNS*
- § 578 **Val av sekreterare**  
*Sekreterare: Alma Christensson - GODKÄNNS*
- § 579 **Val av justerare**  
*Förslag: Felix Enderborg - GODKÄNNS*
- § 580 **Godkännande av dagordningen**  
*GODKÄNNS*
- § 581 **Föregående mötesprotokoll**  
*Alma Christensson föredrar*
- § 582 **Styrelsen informerar**  
*Samtliga föredrar. Aktuella saker. Hur mår alla?*

*BAESK* har en lugnare vecka framför sig. Övermarskalk har valts och det blev Gustav Bengtsson.

*Charlotte Borgqvist* har äntligen haft kick-off med MarkU!

*RADIAUNT* har haft årsmöte med SLUSS i helgen. Hon har även haft ett StudU-möte där de pratade om att eventuellt höja arvoderingen för kursrepresentanter. Hon ska ta detta vidare.

*Felix Enderborg* med KM har haft workshop med LikeU som hade varit bra. De ska boka in ytterligare en workshop i januari med nya KM. På fredag är det teknokväll på kårens nedervåning!

*Adam Lagerfelt* är det bra med. *Alma Christensson* har många tentor och är lite stressad. *ALAN MOLIÈRE* kommer snart upp till Uppsala igen. Det är bra med *PEPSINUM* och med *Anna Wistedt*.

*AC*

*JL*

*AC*

§ 583 **Öppet dialogmöte 3+2 strukturen 30/11**  
*BÆSK föreläsare, Info & Diskussion*

Mötet är på onsdag. Vi borde marknadsföra det mer. Det har nått många på SLU att detta möte ska hållas. Förslag från *Charlotte Borggrist* att fråga studieråden att sprida informationen. Man kan be dem privat att sprida till sina klasser. *Felix Enderborg* frågar om vi har en sekreterare på mötet, svaret är att det har vi inte ännu. Förslag om att spela in hela mötet för att transkriberas senare. *Anna Wistedt* kan inte komma på mötet men hon och många PSR:er känner till att mötet ska hållas.

Förslag om att använda sig av ett Google-formulär i slutet av mötet för att ta tempen på åsikterna i rummet. Att lägga till vilket program man går, vilken årskurs och även att fråga om personen var med på mötet eller inte, då en fundering är att hålla formuläret öppet även efter mötet.

Frågorna ska sammanställas lite mer detaljerat senare.

§ 584 **SLUSS Årsmöte**  
*RADIAUNT föreläsare, Info*

Det som har gått igenom är det som finns med i de handlingar *RADIAUNT* skickat till oss. Punkter som val av kassör och revisor till SLUSS har bordlagts då inga ansökningar har kommit in.

Elbesparingar är ett ämne som diskuterats mellan SLU och Akademiska hus.

Bluffmejl har blivit mer konsekventa.

Årets alumn ska snart utses.

Det görs en granskning om vad SLU's bibliotek ska vara och användas för.

Diskussion om tentamenssalarnas datorer och vad vi tycker om att ha tentor på dator.

SLU har ansökt om att få in civilingenjörsprogram.

Vi har fått en uppmaning från *SLUSS* att mer frekvent lägga upp evenemang på Facebooksidan *Events at SLU*.

Det har blivit genomröstat att *SLUSS* kassör och ordförande inte kommer ha rösträtt i ekonomiska frågor. Däremot kommer försenade motioner att kunna tas upp på *SLUSS* möten, då måste dock ha kvalificerad majoritet för att genomröstas.

Punkten om att tillhandahålla mötesprotokoll ska behandlas brådskande och högst inom fyra veckor. Intentionen är att de ska läggas upp online men tills det händer är stycket bara lite mer strikt.

Stycket om fonder är borta.

Valberedningens arbete är diskuterat.

AC  
TE  
JL

Överlämningen till nästa års SLUSS-styrelse har diskuterats. Vad var bra och mindre bra?

Arbetat med verksamhetsplan för 2023.

Budget har fastställts. Budgeten för Fokusrådet har blivit mycket större pga en tanke om att ge bättre logi till mötesdeltagarna. Denna budgetering är på prov och ska utvärderas efter nästa Fokusråd. Budgeteringen innebär också att kårerna får betala för en natts boende per person och att *SLUSS* betalar för en natt. Skillnad från nu när *SLUSS* betalar för allt men att mötesdeltagare får sova i sovsal.

En prishöjning i *SLUSS* medlemskap har framröstats. Det blir 33 kr/år per helårsstudent.

Punkt om mandatfördelningen i *SLUSS* styrelse. Det kommer inte bli en ändrad mandatfördelning. Det kommer vara en del av *SLUSS* verksamhetsplan för nästa år att utreda hur man ska sträva för att det ska bli värt för alla kårer att vara medlemmar i *SLUSS*. *RADIA UNT* har en idé om att lämna vidare till vår nästa styrelse att utreda vad de tycker om denna diskussion.

Diskussion om utbildningsdagarna. *RADIA UNT* har en idé om att ett tema där kunde vara att hur man lever hållbart som funktionär, det vill säga hur man inte bränner ut sig och mår bra i sin roll.

§ 585 **Överlämningshelg i Grimsö**  
*BÆSK föredrar, Info & Diskussion*

Förslag på 13-15 januari, tyvärr var inte Grimsö ledigt då. Förslag om Skinnskatteberg. Budget för överlämningshelgen är oklart. Strömsholm har ett boende, som kostar okänd summa. *Adam Lagerfelt* tippar på att budget för kost och logi är 4000 kr. *RADIA UNT* kollar Skinnskatteberg och Strömsholm. *BAESK* kollar DeLaval och Ekenäs herrgård.

Förslag om punkt till framtida styrelsemöte att prata om aktiviteter att göra under helgen.

Adam kollar upp kostnaden för Grimsö.

§ 586 **Sanitetslåda på Kåren (se bilaga)**  
*Felix Enderborg föredrar, Beslut*

LikeU har föreslagit att ha en låda för menssanitetsprodukter och tillsammans med *Felix Enderborg* har ett förslag på en låda från Menssäkrad, pris ca 1600 enligt bilaga. Det andra förslaget är från RedLocker som har en stående kostnad per år. Ett annat förslag är att köpa en låda och produkter separat.

Vi väljer att gå till beslut om att köpa lådan från Menssäkrad med en inkluderad refill-GODKÄNNIS.

§ 587 **Arvodering inom Styrelsen**  
*Diskussion*

Presidiet går igenom sina arvoden. För *BAESK* kommer arvodet från ULS, FN och Lammska stiftelsen. Han tillägger att många evenemang går han på med pengar från egen

FE  
AC J

ficka. *RADIA UNT* har mejlat men inte hunnit få svar. En höjning av mötesdeltagandet kommer ske efter årsskiftet från 600-700 kr. *Felix Enderborgs* arvodering kommer från sina uthyrningar, från *KM's* kassa.

*ALMA* tycker det är bra att vi pratar om de vaga befattningsbeskrivningarna och att det är svårt att veta när man arbetar och inte.

Som styrelsemedlem får man också många förmåner, så som att gå på sittningar exempelvis. Kunde vara en idé att ha ett konto dit alla arvoden till styrelsen kommer in med noteringar om vem det ska till och för vad. *ALMA* föreslår att prata med Anna Lindblom på ekonomiavdelningen.

Diskussion fortsätter mellan alla mötesdeltagare utom *RADIA UNT*, *BAESK* och *Felix Enderborg* som lämnar mötet ca kl 18.

*18.26 kommer de tillbaka.*

Förslag om att nästkommande styrelse ska kolla på detta ytterligare och att Controllerenheten kunde ta detta i uppdrag.

§ 588 **Återstående möten**

*Hur många fler möten ska vi ha? Vad har vi kvar att besluta, diskutera, informera?*  
*Diskussion*

Inte långt kvar nu innan jul. Vi beslutar om att ha två möten och avvaktar med att se om ett tredje möte behövs.

§ 589 **Övriga frågor**

*BAESK* frågar om vi alla är i Uppsala nästa måndag för att ta julkort. Det verkar som det och vi försöker ta fotot då.

*Alma Christensson* och *RADIA UNT* har bokat möte med Pernilla från krissamverkansgruppen för att prata av sig om jobbiga saker och bjuder in resten av styrelsen om de är intresserade av att följa med på ett eventuellt, uppföljande möte.

§ 590 **Nästa möte**

*Förslag: Måndag 5/12 kl. 16.15 - GODKÄNNS*

§ 591 **Mötets avslutande**

*Mötet avslutas*

ACFE  
22

Zakari Sjöman  
Mötesordförande  
BÆSK

Alma  
Sekreterare  
Alma Christensson

Felix Enderborg  
Justerare  
Felix Enderborg